
 

 

 

 

 

  Trykkerdammens Vejlaug General forsamling 
 

 

bestyrelsen@trykkerdammensvejlaug.dk 

ref: LS 

Den 30. Marts 2022 
 
 

Referat fra generalforsamling d. 30. Marts 2022 
  Navn Nr. 

  Åsa 18 

Steinar 8a 

Kirsa  10b 

Bente & Lars 20 

Peter & Kitter Boligaarden 

Mads & Luise 5 
 

Valg af dirigent: 

  Da der var et lille fremmøde, så blev Åsa forslået som dirigent.  
 
 
 

Formandens beretning vedr. 2021:  

 

• Sommerfest – Konceptet med at Lars stod for maden var en succes, der var 

mange fremmødte og en skøn sommeraften. De sidst gik hjem efter dans på 

plænen       

 

• Loppemarked – Mie stod for arrangementet, tak for det. Lidt regn og Corona er 

vel årsagen til et mindre fremmøde. Men dem der kom, hyggede sig.  

 

• Skt Hans - sprang vi over pga. Corona 

 

• På sidste GF blev der diskuteret P-forhold på vejen.  

I bestyrelsen er vi rigtig glade for, at der sidenhen er kommet ro på og at alle 

parkerer lovligt. 

 

Vi henholder stadig til, at man bliver ved med at huske de gældende P-regler, 

det gælder selvfølgelig også ens gæster. 

 

• Foruden vejen skal vejlauget også holde stien mod Flynderborgvej. Der er blevet 

lagt slotsgrus på og Kirsa (Nr 10a) har fældet/skåret i træerne langs stigen som 

har givet meget mere lys. Der kommer en havemand et par gange om året for at 

holde brændenælder og ukrudt nede. 
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Kassererens beretning for 2021: 

Peter Kirkeby fremlagde regnskabet, som blev godkendt uden bemærkninger. 

Af sidste referat fremgik det at Tim Gustavsson. var valgt som revisor. Peter K. 

afventer godkendelse fra Tim. r. 

 
Fremlæggelse af budget: 

Bestyrelsen foreslog uændret budget på 100, kr pr. andel som blev godkendt uden 

bemærkninger. 

 
Indkomne forslag: 

 

• Generalforsamlingen afholdes ”lokalt på Trykkerdammen” i 2023 som tidligere.  

 

• Kan man holde stien ren for haveaffald? Der blev forslået, om der kunne sætte et 

skilt op hvor der står ”Henkastning af affald samt haveaffald forbudt”?  Dette vil 

bestyrelsen undersøge.  

 

Planer for 2022:  

 

• Sommerfest - Lars og Bente i nr 20 vil se om vi kan gentage succesen og vender 

tilbage med dato. 

 

• Loppemarked – Vi håber at der er lyst til at holde loppemarkedet igen. Måske 

har Mie mod på det igen?       Vi ved at der er flere der vil give en hånd med.  

 

• Skt Hans – holdningen på de fremmødte var, at der ikke skal arrangeres et 

fællesarrangement i år idet tilslutningen bliver mindre og mindre. 

 

 

 Valg til bestyrelsen for det næste år: 

 

Åsa Petren 

  Kirsa Schalck 
Peter Mortensen 

Luise Schalck 

Peter Kirkeby 

Kitter Nielsen 

 
Suppleanter: Steinar Vestli og Jytte Andersen 

 
Revisor: Tim Gustavson 

 
 
 

Eventuelt: 

 

Husk fortsat, at alle mails til bestyrelsen skal sendes på: 

bestyrelsen@trykkerdammensvejlaug.dk 
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